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Ozalj, 29. prosinac 2014. 



 
ZAPISNIK SA OSNIVAČKE SKUPŠTINE TURISTIČKE ZAJEDNICE GRADA OZLJA  

održane dana 29. prosinca 2014. godine s početkom u 09,00 sati  
 

 
SJEDNICI NAZOČNI: gradonačelnica Gordana Lipšinić,Zvonimir Stepinac (Delta design 

d.o.o.), Ljubica Guštin (Freton d.o.o.), Mirjana Marković (Medven trgovina d.o.o.), 
Zdravko Grgić, Branko Zoretić (Lav d.o.o.), Damir Pavlaković (M.o.t.e.l. Pavlaković), 
Lidija Žganjer Gržetić (restoran Žganjer), Krunoslav Janžetić, Branka Košavić 
(Karlovačka banka d.d.) i Martina Bogović (Obrt za knjigovodstvene usluge Štefica 
Pilat). 

 
ODSUTNI: Mijo Bukovšćak,Nives Perašin (Ljekarna Nives Perašin), Mirjana Mihalić 

(Euphoria) i Damir Dragičević (Knjigovodstveni servis Dragičević). 
 
NAZOČNI: Lidija Bošnjak - pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, Irena Goršić - 
voditeljica Odsjeka za opće poslove i društvene djelatnosti i Sandra Turkanović - osoba na 
stručnom osposobljavanju,ujedno i zapisničar. 
 
Početak sjednice: 09,15 sati  
 

Osnivačku Skupštinu otvorila je gradonačelnica Grada Ozlja, ujedno i predsjednica 
Skupštine.  

Pozdravila je prisutne članove Skupštine. 
Utvrđuje se da je prisutno 11 članova Skupštine, te Skupština može donositi 

pravovaljane odluke.  
 

Predložila je slijedeći  
 

D N E V N I    R E D  
 

1. Otvaranje Skupštine i izbor radnih tijela Skupštine: 
a) Verifikacijske komisije, 
b) Zapisničara, 
c) Ovjerovitelja zapisnika, 

2. Izvješće Verifikacijske komisije i utvrđivanje kvoruma, 
3. Izbor članova Turističkog vijeća TZ Grada Ozlja, 
4. Izbor članova Nadzornog odbora TZ Grada Ozlja, 
5. Izbor predstavnika TZ Grada Ozlja u Skupštinu Turističke zajednice Karlovačke 

županije, 
6. Donošenje Plana rada za 2015.g., 
7. Donošenje Financijskog plana za 2015.g. 
8. Predstavljanje projekta HTZ-a „Hrvatska 365“ i destinacije „Zeleno srce Hrvatske“ 
9. Izrada Kalendara događanja za 2015.g. 
10. Razno  

 
 
Dnevni red je dan na raspravu. Obzirom da rasprave po dnevnom redu nije bilo isti je dan na 
usvajanje.  
 
Dnevni red je JEDNOGLASNO PRIHVAĆEN sa 11 glasova ZA. 
 
Rad osnivačke Skupštine nastavlja se po utvrđenom dnevnom redu.  
 
 



 
 

Točka 1. 
Izbor radnih tijela  

a) Verifikacijske komisije, 
b) Zapisničara, 
c) Ovjerovitelja zapisnika, 

 
Predsjedavajuća Gordana Lipšinić dala je prijedlog za Verifikacijsku komisiju u 

sastavu:   
Mirjana Marković za predsjednicu te  kao članovi Zdravko Grgić i Branka Košavić, za 

zapisničara Sandra Turkanović te za ovjerovitelje zapisnika Martina Bogović i Zvonimir 
Stepinac. 
 
Prijedlog je dan na raspravu. Za raspravu se nitko nije javio te je prijedlog dan na usvajanje.  
 
JEDNOGLASNO su donijete: 
     a)  ODLUKA o izboru Verifikacijske komisije u sastavu:  

1. Mirjana Marković - predsjednica,  
2. Zdravko Grgić – za člana 
3. Branka Košavić – za člana 
b) ODLUKA da se za zapisničara bira Sandra Turkanović. 
c) ODLUKA da se za ovjerovitelje zapisnika imenuju  
Martina Bogović i Zvonimir Stepinac. 

 
 

 
Nakon izbora Verifikacijska komisija se povukla radi sastavljanja Izvješća.  

 
Pauza 10,00 minuta. 
U 09,30 minuta nastavlja se s radom. 
 
 

Točka 2. 
IZVJEŠĆE VERIFIKACIJSKE KOMISIJE I 

UTVRĐIVANJE KVORUMA 
 

Mirjana Marković – predsjednica Verifikacijske komisije pozdravila je sve prisutne, te 
je podnijela Izvješće o  verifikaciji mandata članova Skupštine. 

Navela je da prema prijedlogu Statuta Skupština broji 14 članova, a predsjednica 
Skupštine je gradonačelnica Gordana Lipšinić. Utvrdila je da je prisutno 11-ero članova čime 
je ostvaren kvorum te će slijedom toga sve odluke danas donesene biti pravovaljane.  

 

Predsjednica Skupštine je na temelju izvješća Verifikacijske komisije potvrdila da su 
verificirani mandati slijedećim članovima: Zvonimir Stepinac (Delta design d.o.o.), Ljubica 
Guštin (Freton d.o.o.), Mirjana Marković (Medven trgovina d.o.o.), Mijo Bukovšćak, Zdravko 
Grgić (vlasnik obrta Grgić), Nives Perašin (Ljekarna Nives Perašin), Branko Zoretić (Lav 
d.o.o.), Damir Pavlaković (M.o.t.e.l. Pavlaković), Lidija Žganjer Gržetić ( restoran „Žganjer“ - 
vlasnik Ivan Žganjer), Krunoslav Janžetić (vlasnik ugostiteljskog obrta Tropic), Mirjana 
Mihalić, trg.ugostiteljski obrt Euphoria), Damir Dragičević (Knjigovodstveni servis Dragičević), 
Branka Košavić (Karlovačka banka d.d.) i Martina Bogović (Obrt za knjigovodstvene usluge 
Štefica Pilat).  

 
 

 
Izvješće Verifikacijske komisije i verifikacija članova Skupštine JEDNOGLASNO  



su prihvaćeni.  
 

 
 

Točka 3. 
IZBOR ČLANOVA TURISTIČKOG VIJEĆA TZ GRADA OZLJA 

 
Predsjedateljica Gordana Lipšinić je predložila da u Turističkom vijeću budu 

uglavnom predstavnici koji su direktno zainteresirani za razvoj turizma, odnosno iz područja 
ugostiteljstva, a po sili Zakona predsjednik Skupštine, odnosno gradonačelnik je i 
predsjednik Turističkog vijeća.  

Prijedlog je da se u Turističko vijeće izaberu:  Zvonimir Stepinac, Ljubica Guštin,  
Mirjana Marković, Zdravko Grgić, Branko Zoretić, Damir Pavlaković,  Lidija Žganjer Gržetić i 
Krunoslav Janžetić.  

Prijedlog je dan na raspravu.  
Obzirom da se nitko nije javio za učešće u raspravi prijedlog je dan na glasovanje.  
JEDNOGLASNO je donijeta Odluka da se u Turističko vijeće izaberu: Zvonimir 

Stepinac, Ljubica Guštin, Mirjana Marković, Zdravko Grgić, Branko Zoretić, Damir 
Pavlaković,  Lidija Žganjer Gržetić i KrunoslavJanžetić.  

 
 

 
Točka 4.  

IZBOR ČLANOVA NADZORNOG ODBORA TZ GRADA OZLJA 
 

Gospodin Zoretić daje prijedlog da se za člana Nadzornog odbora imenuje Elvis 
Šoštar, a predsjednica Skupštine daje prijedlog da se za drugog člana Nadzornog odbora 
imenuje Darko Grdunac, dok će trećeg člana delegirati Turistička zajednica Karlovačke 
županije.  

Otvorena je rasprava, no budući se nitko nije javio za učešće u raspravi, prijedlog je 
dat na usvajanje.  

JEDNOGLASNO je donijeta Odluka da se u Nadzorni odbor izaberu: Elvis 
Šoštar i Darko Grdunac.  
 

 
Točka 5. 

IZBOR PREDSTAVNIKA TZ GRADA OZLJA  
U SKUPŠTINU TURISTIČKE ZAJEDNICE KARLOVAČKE ŽUPANIJE 

 
Predsjednica je dala prijedlog  da se u Skupštinu Turističke zajednice Karlovačke 

županije imenuje Lidija Žganjer Gržetić. 
Predsjednica je prijedlog dala na raspravu. 
Budući nitko nije uzeo učešće u raspravi, predsjednica je prijedlog dala na glasanje. 
JEDNOGLASNO je donijeta ODLUKA o izboru Lidije Žganjer Gržetić u 

Skupštinu Turističke zajednice Karlovačke županije.  
 

 
 

Točka 6. 
DONOŠENJE PLANA RADA TZ GRADA OZLJA ZA 2015.GODINU 

Lidija Bošnjak, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Grada Ozlja, obrazložila je 
prisutnim članovima  Program rada za sljedeću godinu i to: turističke manifestacije koje će se 
organizirati – uz one klasične,već postojeće i one nove u sklopu projekta HTZ-a „Hrvatska 
365“, projekte vezane uz osobu Slave Raškaj koji se nastavljaju i u 2015. godini, a koje je 
detaljnije obrazložila gradonačelnica, zatim nastavak uređenja parka uz Stari grad Ozalj, 



nastavak rada na edukativno – informativnim pločama za Stari grad, reguliranje statusa 
vidikovca preko puta Starog grada, označavanje biciklističkih, pješačkih i staza za nordijsko 
hodanje u suradnji sa Turističkom zajednicom Karlovačke županije kao i nastavak aktivnosti 
destinacije Zeleno srce Hrvatske unutar projekta HTZ-a „Hrvatska 365“. 

 Također, iznijela je planove vezane za izradu promo materijala, kako novih (letak o 
Slavi Raškaj, letak o eno i gastro ponudi te image brošuru) tako i reizdanja postojećih 
(turistička karta Ozlja i turistički vodič o Ozlju). Navela je i da se planira ići u revitalizaciju 
starih sela i zanata, o čemu je detaljnije govorila Ljubica Guštin, članica KUD-a Vrhovac koja 
je navela da posebnost njihove ponude čini devet prezimena iz vrhovačkog kraja dobivenih 
po različitim zanatima te da je Karlovačka županija odobrila sredstva za preseljenje Eko kuće 
iz Zajačkog sela u Vrhovac.  

O projektu Krabata, detaljnije je sve prisutne upoznala gradonačelnica, ujedno ih 
pozvavši na predavanje o Krabatu koje će se održati u Starom gradu Ozlju 24. siječnja 
2015.g. 

Prijedlog je dat na raspravu. 
U raspravi su sudjelovali Ljubica Guštin i Zvonimir Stepinac. 
Na upit Ljubice Guštin da se članove upozna sa aktivnostima Biciklističkog kluba 

Munjara, Zvonimir Stepinac, član tog kluba, upoznao je članove sa mobilnom aplikacijom 
koju je BK Munjara napravila – kao spoj prikaza biciklističkih staza i OPG-ova koji se nalaze 
uz njih. Aplikacija još nije u potpunosti dovršena, a namjera je u nju uvrstiti i objekte članova 
PPS kluba unutar destinacije Zeleno srce Hrvatske. Zamolio je pomoć oko pribavljanja 
podataka koje će unositi u aplikaciju, na što mu je gradonačelnica ponudila pomoć Grada u 
vidu jedne do dvije osobe (osobe na stručnom osposobljavanju).    

 
Prijedlog je dat na glasovanje. 
JEDNOGLASNO je s 11 glasova donijet Program rada Turističke zajednice 

Grada Ozlja za 2015. g.  
 
 

 
Točka 7. 

DONOŠENJE FINANCIJSKOG PLANA ZA 2015. GODINU 
Lidija Bošnjak, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Grada Ozlja, obrazložila je 

prisutnim članovima  Financijski plan TZ Grada Ozlja za 2015.godinu u kojem se ukupni 
prihodi planiraju u iznosu od 280.000,00 kn, te rashodi također u iznosu od 280.000 kn.  
  

Prijedlog je dat na raspravu. 
JEDNOGLASNO je donijet Financijski plan Turističke zajednice grada Ozlja za 

2011.g.  
 
 

 
 

Točka 8. 
PREDSTAVLJANJE PROJEKTA HTZ-A „HRVATSKA 365“ 

I DESTINACIJE „ZELENO SRCE HRVATSKE“ 
SandraTurkanovićupoznala je nazočne članove sa sadržajem projekta Hrvatske 

turističke zajednice „Hrvatska 365“ u okviru koje je i destinacija „Zeleno srce Hrvatske“ koju 
čine Grad Karlovac, Grad Ozalj i općina Ribnik. Upoznala ih je i sa mogućnostima koje ovaj 
projekt pruža za promociju naše destinacije kao i sa  već učinjenim aktivnostima od srpnja 
2014. godine kada se Grad Ozalj priključio projektu pa do sad: prikupljanje i slanje podataka 
Glavnom uredu HTZ-a, prikupljanje Izjava vlasnika smještajnih kapaciteta i ugostiteljskih 
objekata te određenih udruga i ustanova kako bi postali članovi PPS kluba, priprema i 
realizacija studijskih putovanja stranih novinara i turističkih agenata, priprema i sudjelovanje 
na posebnim prezentacijama u Grazu i Milanu, osnivanje PPS kluba i potpisivanje 



Sporazuma o suradnji na razini naše destinacije kojim su, kao posebno važna, definirana 
pitanja razdoblja trajanja predsezone (1.3. – 30.4.) i posezone (1.9. – 31.10.) te dogovor oko 
podjele troškova destinacije po ključu Karlovac 50% - Ozalj 35% - Ribnik 15%. 

Navela je i da je u prosincu održan Destinacijski forum, i to kao prvi od svih 
destinacija, kojemu su nazočili i predstavnici HTZ-a: g. Milo Sršen, dugogodišnji djelatnik 
HTZ-a na području kulturnog turizma i Iva Puđak Mihajlović, voditeljica Sektora za PPS, a 
koji su nam tom prilikom potvrdili da projekt „Hrvatska 365“ ide dalje. 

Istaknula je i da su već formirana dva od predviđena četiri proizvodna tima: 
Proizvodni tim za vino i gastronomiju i Proizvodni tim za cikloturizam te da se tim za Vino i 
gastronomiju već sastao i donio konkretne zaključke. Više o sastanku proizvodnog tima vino i 
gastronomija, članovima je iznijela voditeljica tog tima,  Lidija Žganjer Gržetić, posebno 
naglasivši koliko je važno djelovati zajednički, pratiti na razini destinacije zajednički što se 
dešava kod svakog pojedinog člana te međusobno upućivati turiste jedni drugima.  

 
 

Točka 9. 
IZRADA KALENDARA DOGAĐANJA ZA 2015. GODINU 

Sandra Turkanović iznijela je članovima potrebu izrade kvalitetnog Kalendara 
događanja za 2015. godinu radi njihove promocije, a u kojemu bi bila navedena sva ona 
događanja koja su trajnijeg karaktera i već ustaljena, odnosno ona za koje se sa sigurnošću 
zna da će se održati. Ta potreba dolazi sve više do izražaja otkako smo dio destinacije 
Zeleno srce Hrvatske jer je sve više upita od strane raznih medija, posebno internetskih 
portala, kao i od stane turističkih institucija za najavom događanja. Pri tome je točan 
datum/termin održavanja vrlo bitan čimbenik.  

Lidija Žganjer Gržetić je naglasila da bismo morali imati gotov kalendar događanja 
bar šest mjeseci prije održavanja samih događanja.  

Ljubica Guštin je navela da je termin manifestacije Stare seoske igre koje se 
održavaju u Vrhovcu fiksan – održavaju se svake godine trećeg vikenda (petak-nedjelja) u 
mjesecu srpnju. Također, predložila je da se u Kalendar uvrste i koncerti KUD-a Vrhovac 
povodom Korizme i Božića te izrada našivenih pisanica koje su posebnost jer ih više nitko ne 
radi, a koje svake godine prodaju u humanitarne svrhe na navedenom korizmenom koncertu.  

 Gradonačelnica je zamolilaprisutne članoveda kad god imaju saznanja o 
događanjima sa ozaljskog područja, neka ih svakako jave u Grad i mi ćemoihvrloradoobjaviti 
na službenoj stranici Grada Ozlja i/ili TurističkezajedniceGradaOzlja.  

 
 

Točka 10. 
RAZNO 

Irena Goršić, voditeljica Odsjeka za opće poslove i društvene djelatnosti, upoznala je 
članove sa projektom Prostori (su)djelovanja Nacionalne zaklade za razvoj civilnog društva u 
sklopu kojega je prijavljen i Društveni dom na Šljunčari kao primjer suradnje javnog, civilnog i 
privatnog sektora, a sa svrhom korištenja postojećih, neiskorištenih prostora u vlasništvu 
jedinica lokalne samouprave. Istaknula je važnost koji za ovaj projekt imaju ugostitelji te 
pozvala prisutne ugostitelje da se priključe projektu kroz davanje svojih  idejnih prijedloga ili 
još bolje, kroz direktno uključenje kroz otvaranje ugostiteljskog objekta u prostoru Doma. 
Zaključila je da, s obzirom na lokaciju Doma koji je smješten uz jezera, projekt ima i značajan 
turistički potencijal.  

Ljubica Guštin iznijela je dojmove sa putovanja na Sajam vina u Francuskoj, održan u 
gradu Bourdeaux-u u prosincu na koji je išla sa vinarima ozaljskog kraja i gradonačelnicom 
Grada Ozlja. Navela je da usporedivši primjere viđene u Francuskoj sa našima (vinski 
podrumi i domaćinstva), smatra da mi ništa ne zaostajemo za njima te da smo u nekim 
stvarima i u prednosti, no da nismo svjesni što imamo.  Kao rezultat tog putovanja, KUD 
Vrhovac pozvan je na sudjelovanje na Sajam mode u Parizu 2015.   

 
 



 
Ovime je iscrpljen dnevni red sjednice. 
 
Rad sjednice završen je u 12,15 sati.  

 
 
 
KLASA: 334-01/14-01/09 
URBROJ:2133/05-06-14-4 
 
 

ZAPISNIČAR: 
Sandra Turkanović 

 
_____________________________ 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE: 
mr. sc. Gordana Lipšinić 

 
_____________________________ 

 
 
 
Ovjerovjeriteljizapisnika: 
 
     Martina Bogović ______________________ 
 

ZvonimirStepinac______________________ 
 


